
HÄMEENKYRÖN NUORISOVALTUUSTO

Yleiskokous

14.11.2023

Aika 14.11.2023 klo 17:00

Paikka Monitoimitalo Silta, Sininen luokka

Läsnä:

(x) Pipsa Pääskynkivi

(x) Vilja Martikainen

(x) Katariina Hätönen, etänä

() Joonas Salonen

() Jesse Putkonen

(x) Viljo Paavola

(x) Essi Kyröjoki

(x) Leevi Mäensivu

(x) Jonne Ahola

(x) Jannie Laine, etänä

() Anu Hänninen, nuoriso-ohjaaja

(x) Kaisa Honkala, nuorisokoordinaattori

() Tuija Soukko, nuoriso-ohjaaja

1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja Viljo Paavola avasi kokouksen ajassa 17:08.



2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Todettiin kokous laillisesti kokoon kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi

Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Leevi Mäensivu ja Essi Kyröjoki.

5. Ajankohtaiset asiat

5.1 Puheenjohtajan ilmoitusasiat

Pikkujoulut järjestetään 3.1.2024 klo 17:00-22:00

5.2 Nuoriso-ohjaajan katsaus

Pappatunturi-kerho järjestää perhetapahtuman, johon meidät halutaan

mukaan. Tapahtuma on ensi vuoden puolella.

Zonta-järjestö pyysi meitä tekemään kolme teesiä aiheesta “Digihäirintää

vastaan”.

5.3 Tellonym-viestit ja muu palaute

Ei palautetta tai viestejä.

6. Edustustehtävät

6.1 Kunnanvaltuusto



9.10. Pidettiin puhe uuden kunnanjohtajan valitsemiseen liittyen. Uudeksi

kunnanjohtajaksi valittiin Johanna Rannanjärvi.

30.10. Mirka Löf kehui meitä nuorisolipusta ja uuden iltavuoron toteutuksesta.

Tarvittavia uusia vuoroja ei ole tullut, vaikka niin luvattiin, ja asiaa mainostettiin

kovaan ääneen. Äänestettiin Hämeenkyrö-lipun voimassaolojan pidentämisestä.

Edustaja piti aloitetta kannattavan puheenvuoron.

13.11. Valtuuston valokuvaus. 2024-2025 taloussuunnitelma, monet puhuivat

nuoriin ja lapsiperheisiin panostuksesta. Yksi valtuutettu teki aloitteen, jossa

kunnan omistamille kuntosaleille pääsisivät kaikki alle 20-vuotiaat ilmaiseksi.

Heinijärven koulun pihan kunnostukseen varatun budjetin käyttöönottoa

aikaistetaan vuodella.

6.2 Sivistyslautakunta

11.10. Varhaiskasvatuksen, esiopetuksen ja perusopetuksen suunnitelma. Tuomo

Kallio esitteli kouluterveyskyselyn tuloksia. Heiska on mahdollisesti siirtymässä

kokonaan kunnan omistukseen.

6.3 Elinympäristölautakunta

7.11. Kartoitettiin uusien pyöräteiden mahdollisuuksia. Haluamme mukaan

Hämeenkyrö-talon työryhmään.

6.4 Alueellinen nuorisovaltuusto

Edustaja ei ollut paikalla.

7. Nuorisofoorumi Ylöjärvellä 2.12.

Keskustelimme mahdollisista lähtijöistä.

8. Kunnanjohtajan läksiäisseminaari



Pipsa Pääskynkivi lähtee edustamaan.

9. Turvallisemman tilan periaatteet

Tuomo Kallio esittelee. Kommentoimme suunnitelmaa.

10. Haku nuvaan

Kävimme läpi nuvan hakuprosessin.

11. Kouluterveyskyselyn läpikäynti

Käymme läpi vasta helmikuussa.

12. Toimintakertomuksen päivittäminen

Päivitämme työskentelytapaamisessa.

13. Ilmastokoordinaattorin tapaaminen

Tiina Kartano kutsutaan kokoukseen tulevaisuudessa

14. Tik Tok -videot

Siirretään ensi vuoden puolelle.

15. Muut esille tulevat asiat

Keskustelimme puhelinkiellosta kouluissa.

16. Seuraavan kokouksen ajankohdan sopiminen



Seuraava kokous on 14.12.2023 klo. 17:00 Monitoimitalo Silta, Sininen luokka.

13. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 19:07.

Allekirjoitukset

________________________________ ______________________________

Puheenjohtaja Sihteeri

________________________________ ______________________________

Pöytäkirjantarkastaja Pöytäkirjantarkastaja


